
Podnet  č. 60/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Berešová: 
Odovzdávanie občianskych preukazov. Moja generácia občianske preukazy sme dostávali na 
obecnom úrade, alebo na mestskom úrade a malo to taký slávnostný podtón, na ten deň si 
stále spomínam. Dneska občianske preukazy každý si ide vybrať sám, je to dosť zdĺhavé. 
Dávam návrh, zase na zváženie, aby v spolupráci, mesto v spolupráci s políciou, s oddelením 
na to určeným, urobiť slávnostné odovzdávanie občianskych preukazov, spolu polícia, plus 
mesto. Nestalo by to veľa, je to len o tom zorganizovaní a spolupráci.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ďakujem za podnet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie organizačné 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


